
Ledarmöte 3 september 2024

Sven och Maria (ordförande och sekreterare) ersattes idag av Roger och Therese.

Närvarande

Roger Pettersson Herr, U8

Per Andersson Herr

Eva Eklöf Taavo F12

Alexander WemhönerP19

Elina Kennehag F10-9, U7-6

Yvonne Tollbring U7-6

Therese Hurtig F12

Marit Rosander Dam

Lena Holmgren Kioskansvarig

Bonnie Sköldqvist F19, P13

Josefine Karlebo F12, P11

Roger informerar:

Rimbo100

Hur ska vi nå ut? Annonsera i tidningen, via post till gamla medlemmar?

Det vi behöver som mest är en ungdomsansvarig samt någon som kan ansvara för hallen.

Träningstider

Vi gick igenom träningstiderna för säsongen 24/25.

F12 byter träningstid på torsdagar med P13 pga tränare för P13 spelar i herrlaget och har

egen träning den dagen. F12 tränar då 19-20 och P13 18-19.

F14 tar bort sin träningstid på måndagar.

Ev byte av träningstid mellan P13 & F14 på tisdagar pga att Roslagens SOL behöver

träningstid den kvällen. Lagen ska förhandla.

Damlaget sköter träningarna till en början för F11 som ska starta ett eget lag, tidigare spelat

med pojkarna. Laget kommer behöva stöd i början tills någon kan ta över som tränare samt

lagledare.

Vi behöver bli bättre på att avboka halltiderna när vi inte ska träna. Onödig kostnad om vi

inte använder hallen. Minst 3 dagar innan. Missas det så kolla om något annat lag vill nyttja

tiden!

Mattan i Sparbankshallen är målad, fästen för minimål och kortplansmål ska sättas dit.

Styrelsen har inte hört något från kommunen så vad vi tror är den färdig och alla

träningstider som är planerade kan köra igång nästa vecka.



Profixio/Laget.se

Många serier finns nu i profixio men vissa väntar fortfarande. Vissa har märkliga matchtider

och vissa har ingen tid alls..

Importera matcherna på laget.se så syns det i kalendern samt ändras automatiskt om det blir

matchändring.

För F19 är det fel mail inlagd i profixio? Ska bytas från flickor2016 till flickor2007.

Ledarkontrakt

Ledarkontrakt ska skrivas under. Registerutdrag behöver lämnas in varannat år. Gjorde inte

de förra året ska det göras inför denna säsong. Gäller alla som tränar/leder barn under 18år.

Matchställ

Planen är att köpa in nya matchställ till de lag som behöver bland ungdomslagen. Tills det är

ordnat kommer vi få pussla ihop ställ till första matcherna. Maria ansvarar för kläderna samt

sjukvårdsväskorna och kommer med info.

Funktionärsutbildning/Sekretariat

Ändring av tider pga att första tänkta datum är på torsdag.

Nya tider:

Tis 10/9, Mån 16/9, Tis 17/9 samt Tors 19/9, kl. 18-21 Länk kommer skickas ut för anmälan.

Alla som ska sitta i sek från U12 behöver gå denna utbildning.

Medlem/Spelaravgift

Alla ska kunna spela handboll. Ingen ska behöva sluta pga att man inte har råd att betala

medlem/spelaravgift. Roslagsblomman finns. Skulle det inte gå att lösa ser klubben över hur

avgiften kan minska/tas bort.

Synpunkter på medlemsavgifterna – 2015 bet 400kr förra året, 2016 150kr. Se över det som

står om avgifterna.

Klasshandboll

Info i medlemsbrevet.

Vuxna på byn

Info i medlemsbrevet. I slutet på förra säsongen stöttade man på ”öppen sporthall” i

långsjöhallen istället för att vandra på byn. Ronja (dam/styrelsen) är ikväll på möte på

kontaktcenter och får mer information om säsongens nattvandring.

Behöver justera F13 till F14 på nattvandringslistan.



Digitala lagkassan

Info i medlemsbrevet.

Joyna

”Påminnelse” mail utskickat till alla lagen. Har man inte fått mailar man

joyna@rimbohkroslagen.se

Nya lagansvariga/tränare

P16 Endrit

P14 Leo

P12/13 Kalle

P19 Karl-Markus

Målvaktsträning Simon Wetter

F14 Annica Westerholm

Damjunior Johan Högberg

Övrigt

P18 kommer spela USM på hemmaplan helgen 21 + 22/9.

Vi uppdaterade lagen på hemsidan så nu ska det stämma där.

Ceres har/ska lägga ner lag. Ca 6tjejer vill komma till Rimbo har har kontakt med respektive

lag, F14 samt F16.

Messenger gruppen ”Ungdomsledare Rimbo” – alla är inte med i den gruppen men har

önskan att få vara. Vi ändrar namnet och bjuder in de som inte är med, t.ex damledare. Vi

alla tänker på att inte sprida känslig information i gruppen. Gruppen kan vara bra då man

behöver snabba svar. Det är olika generationer bland klubbens ledare och vissa tycker den är

toppen medans andra kan tycka att det plingar för ofta. Vi kom fram till att man kan gå ur om

man vill.

Hugo Wärmé är fortsatt domaransvarig upp till U12. Fler har uppmärksammat att domarna

behöver stöttning när dom dömer. Många andra klubbar har så och det vore toppen om även

våra unga domare fick stöd. Det är även viktigt att dom kommer i tid till matcherna.

HK Roslagen har skåp i damernas omklädningsrum. Kolla med Annica Westerholm (F14 nya

tränare) om hon kan tömma det.

mailto:joyna@rimbohkroslagen.se


Anna Wärmé har städat sekretariatlådan.

Nästa ledarträff

Klubben bjuder på middag och ledarträff den 22 november på Bistro i Rimbo.

Vid pennan/Therese Hurtig


